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27.sjed n ica

ZAPISNIK

(skraieni zapisnik)

DNEVNIRED

l.Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice,

2.UsvajanjeprijedlogapolugodilnjegizvjeltajaFinancijskosplanazarazdobljeod0l.sijednja,2023.-
30.1ipnja,2023.

3. Razno.

sa sastanka sjednice skolskog odbora koji je odrlan !2.07.2023. godlne u prostorijama

Osnovne ikole Antun Gustav Matos, s poaetkom u 14 sati. Na sastanku su prisutni tlanovi Skolskog

odbora: Nevenka KovaEevii, svjetlana Baiii, Ruia Drmanovii, Luka Juric, zdenko serafini, Melita Mijic i

Mario Adamovii te ravnateljica Bandi6. sjednicu je sazvala ravnateljica Ikole,Ljiljana Bandie.

Sjednicu je otvorila ravnateljica Bandii, te predala rijet predsjednici 5O Nevenki Kovaievii' Pod prvom

torkom dnevnog reda usvojen je zapisnik sa prethodne sjednice te se pre5lo na drugu todku dnevnog

reda. Ravnateljica Bandii je istaknula da je naSa ustanova duina napraviti i usvojiti prijedlog

polugodiSnjeg izvjestaja Financijskog plana za razdoblje od 01.sijeinia, 2023.-30.lipnja, 2023. elanovi

5O aoniti su primlerat izvjestaja da se s njim upoznaju itu su vidljive sve stavke a pogotovo one koje se

odnose na prihode, rashode ivisak ili eventualni manjak prihoda i primitaka. lzvjesce ie u ciielosti

sastavni dio ovog zapisnika. Kako nije bilo primjedbi niti prijedlo8a na izvjeItaj , dan ie na Blasanje. sa 7

glasovazainitijednimprotivusvojenjeprijedlogpolugodi5njegizvjestajaFinancijskogplanaza
razdoblje od Ol.sijeinja, 2023.-30.lipnja, 2023.



zakljuaak:

oonesenajeodlukaousvajanjuprijedlogapolugodisnjeSizvjeltajaFinancijskogplanazarazdobljeod
ol.sijeania, 2023'-30.lipnja, 2023'

pod treiom tockom , ravnateljica je upoznala llanove 50 sa radnjama za kraj Skolske godine I

pripremama za cjelodnevnu nastavu'

Kako nije bilo viie pitanja niti prijedloga, sjednica je zavrlena u 14'30 sati'

Zapisnidar:

K:AS AtoOT -04 I 23'o2 / tL

URBROJ: 2196-82-23-01-01

nrca 5u

TOVABNIK


